
Protokoll ST91. 2017-12-07

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 
7 december 2017

ST91:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST91:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande
Berith Abrahamsson/Kassör
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Erik Nordenberg/Ledamot
Sture Arnesson/Ledamot
Tomas Fridlund/Ledamot
Mikael Johansson/TL och suppleant

ST91:03 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor
1)DM-Lag, antal lag

ST91:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST90 2017-10-26 justerade och lades till 
handlingarna.

ST91:05 Rapport från Ordförandeträff och BIT-utbildning 2017-12-02 
Ordförandeträffen hölls efter BIT-utbildningen och tiden blev ca 1 timme. En hel del 
frågor hann ändå komma upp som vi behandlade på dagens möte för att så småningom få 
ihop i en sammanfattning till våra klubbar. Närvarande klubbar var Arvika BS, Hagfors 
BK, Hammarö BK, Karlskoga BK och Karlstads BK. Frågor som kom upp
Spelprogrammet. Synpunkter på att dialogen kring programmet, när programmet fastställs 
på årsmötet skall det vara väl känt och klubbarna skall ha haft möjlighet att påverka 
programmet. Åtgärd till nästa säsong, vi lägger upp som vanligt på hemsidan i god tid 
innan årsmötet men det kommer även att skickas ut via mail till alla klubbar med begäran 
svar att klubben tagit del av spelprogrammet. 
Arbetsfördelning mellan TK och styrelsen. Vi kommer att upprätta ett dokument om hur 
fördelningen skall se ut vid kommande styrelsemöten.
Förenklat medlemskap. Önskemål kom upp om billigare medlemskap för de som bara 
spelar på klubbnivå. De flesta var överens om att medlemskapet i SBF inte är alltför hög. 
Strävan bör bli att göra mer reklam för vad medlemskapet ger för fördelar för den enskilde
medlemmen. Styrelsen tycker att detta är rätt väg att gå hellre än att differentiera 
avgifterna. 
Rallytävlingar. Vem är ansvariga. Svar är att det är arrangernde klubb som har all makt 
över våra rallytävlingar. VDB har ett övergripande ansvar för att sammanställa resultat och
kora säsongen Rallyvinnare.  Styrelsen kommer att se över riktlinjer för Rallytävlingarna 
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igen.
Stadgar. Frågan kom upp om stadgarna bör revideras. De reviderades för 2 år sedan och 
bör enligt styrelsens mening kunna fungera ytterligare antal år. Vid behov kan frågan 
aktualiseras.
Ordförandeträffar. Vi blev överens om att en ny ordförandeträff skall ordnas under 2018, 
gärna i inledningen av verksamhetsåret. 
Vi diskuterade vad VDB:s syfte är (efter fundering från ordförandeträff deltagare). Denna 
fråga kommer vi att ta upp mera nästa styrelsemöte.
BIT-utbildning. Alla som var med tyckte det var en bra grund för oss administratörer. 
Gamla hemsidan kommer att tas ur bruk (blir kvar som ett bibliotek) när alla funktioner är 
kompatibla med nya hemsidan.

ST91: 06 TL-utbildning Steg 2/Anders Eriksson
Anders har anmält sig till Steg 3 utbildningen i januari 2018. VDB beslutade att alla 
kostnader kring utbildningen betalas av oss.

ST91: 07 Kommande klubbesök hos Arvika BS
Gösta meddelade att vi var välkomna till Arvika BS den 15 januari 2018. Tomas Fridlund 
tog på sig rollen som ledare för mötet.

ST91:08 Övriga frågor
1/ Vi diskuterade upplägget av DM-lag p g a vi kan inte vara i Solstabridgen lokaler, de 
flyttar till nya lokaler i början av mars. Styrelsen var överens om att alla lag som vill är 
välkomna att spela, vid fler än 10 lag så blir det kvaltävling. TK för uppgiften att hantera 
detaljer vid fler än 10 lag.
Vi diskuterade att det är för lite upplysning på vår hemsida för alla som vill lära sig spela 
bridge. Vi kommer att överst på vår hemsida lägga ut ett meddelande till alla som vill lära 
sig spela bridge att gå till fliken UTBILDNING och där lägga upp kontaktpersoner som tar
vara på alla intresserade på olika orter i Värmland. Gösta skickar meddelande till våra 
klubbar om kontaktpersoner och Ingrid fixar det på hemsidan när svar börjar komma åter 
till oss.

ST91:09 Nästa möte
Nästa möte är preliminärt bestämt till den 1 februari 2018 i Solstabridgen lokaler.

ST91:15 Mötet avslutas
Gösta vår ordförande avslutar mötet med att tacka oss för deltagande.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin
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